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متن پرسش

با عرض سلام و ارادت: در جواب یکی از کاربران در ارتباط با اربعین می فرماد که اگر قرار باشد فتحی

در تاریخ صورت گیرد حتما به نور حسین علیه السلام خواهد بود و سوال اینجاست که آیا این که همه

ی امامان بزرگوار اذعان دارند که ما به مادرمان فاطمه اقتدا می کنیم و ایشان حجت بر ما هستند آیا

این ما را سوق نمی دهد بسوی این که توجه خاصی به حضرت فاطمه داشته باشیم و بگوم سیره و

روش ایشان در رابطه با رویکرد تمدنی ما و مقابله با تمدن فعلی بهتر جواب می دهد؟ چرا که مطرح

کردن امام حسین علیه السلام در اذهان مردم یک نحوه جنگ و درگیری نظامی را تداعی می کند که

گویی این مربوط به شرایط ظهور است ولی در شرایط فعلی که درصدد گفتگوی بین فرهنگ ها

هستیم گویی سیره ی فاطمه علیها السلام و اقتدای به ایشان بهتر جواب می دهد هرچند که کلهم نور

واحد و حسین علیه السلام هم چنین سیره ای را از خود بروز دادند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آری! کُلُهم نورٌ واحد، ولی در اربعین حتی در سالهای اخیر به آنهایی که به

زیارت نجف و کاظمین و سامرا میروند میگویند زوّار حسین«علیهالسلام» و این معلوم است که در

این تاریخ رویکردِ خاصی به امام حسین«علیهالسلام» شده است و إنشاءاالله موجب دلگرمی حضرت

مهدی«عجلااللهتعالیفرجه» خواهد شد. موفق باشید


